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BR-01.0012.1.4.13.2015 

Protokół Nr 13/2015 

z  wyjazdowego posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 22 czerwca 2015 roku 

                                     na terenie MPO, ul. Nowohucka 1 

 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji, Henryk Kultys – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Oczyszczania, Andrzej Natkaniec – Wiceprezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczysczania, 

Paweł Ciećko – Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska, Wacław Skubida – Dyrektor 

Wydziału Gospodarki Komunalnej  oraz inni  zaproszeni goście. Przewodniczący Komisji po 

stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 

13.30 otworzył posiedzenie Komisji. 

Z porządku posiedzenia został zdjęty punkt 2 tj. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLVIII/594/08 Rady   Miasta z dnia 9 lipca 2008 roku w sprawie 

reorganizacji jednostki budżetowej Krakowski   Zarząd Komunalny w Krakowie, zmiany jej 

nazwy i nadania statutu oraz upoważnienia   Dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej i 

Transportu w Krakowie do załatwiania   indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej (druk nr 343). 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat utrzymania czystości w Gminie Kraków – 

  prezentacja sprzętu do utrzymania czystości, zwiedzanie zakładu przetwarzania odpadów 

  wielkogabarytowych, urządzeń elektrycznych,   elektronicznych oraz  sprzętu AGD, 

  zbiorczy punkt gromadzenia odpadów Lamusownia - ul. Nowohucka 1. 

2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta 

   Miasta Krakowa dotyczących udostępnienia mieszkańcom wszystkich Dzielnic Miasta 

   Krakowa bezpłatnych dystrybutorów z torebkami na psie odchody (druk nr 356). 

3.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr CX/1666/14 w sprawie 

   przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Krakowa do 

  2032 r. (druk nr 357). 

4.Sprawy bieżące. 

5.Oświadczenia i komunikaty. 

 

W pierwszej części posiedzenia członkowie komisji zwiedzili zakład przetwarzania odpadów 

wielkogabarytowych, zbiorczy punkt gromadzenia odpadów Lamusownia. 

W drugiej części posiedzenia nastąpiła prezentacja dotycząca utrzymania czystości w Gminie 

Kraków. Prezentacji dokonali Henryk Kultys – Prezes MPO, Agnieszka Generowicz 

i Małgorzata Kryłów z Politechniki Krakowskiej. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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W dyskusji udział wzięli: Jakub Kosek, Wojciech Wojtowicz, Józef Pilch, Teodozja 

Maliszewska, Anna Szybist, Kazimierz Chrzanowski, Józef Jałocha zwrócono uwagę min. na: 

sprzątanie, zmywanie chodników, system dostarczania koszy, czystość powietrza, mycie 

pojemników przez lokale gastronomiczne, edukację ekologiczną, 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielali Henryk Kultys oraz Agnieszka Generowicz . 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta 

Miasta Krakowa dotyczących udostępnienia mieszkańcom wszystkich Dzielnic Miasta 

Krakowa bezpłatnych dystrybutorów z torebkami na psie odchody (druk nr 356). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczących udostępnienia mieszkańcom wszystkich Dzielnic Miasta    Krakowa bezpłatnych 

dystrybutorów z torebkami na psie odchody (druk nr 356) przedstawiła radna Anna Szybist. 

W związku z koniecznością poprawy czystości terenów zielonych we wszystkich dzielnicach 

Krakowa a także ze względów bezpieczeństwa należy prowadzić stałe działania, mające na 

celu zachęcenie mieszkańców Krakowa do sprzątania po czworonogach w czasie spacerów. 

W ogromnej ilości przypadków mieszkańcy nie sprzątają nieczystości po psach z powodu 

tego, iż nie posiadają przeznaczonych do tego celu torebek.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

Komisja w obecności 9 członków Komisji -  9 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie)  pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczących udostępnienia mieszkańcom wszystkich Dzielnic Miasta    Krakowa 

bezpłatnych dystrybutorów z torebkami na psie odchody (druk nr 356). 

(Opinia Nr 19/2015 z 22 czerwca 2015r.). 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr CX/1666/14 w sprawie 

 przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Krakowa 

do   2032 r. (druk nr 357). 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr CX/1666/14 w sprawie  przyjęcia Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Krakowa do   2032 r. omówiła 

Krystyna Śmiłek – Zastępca Dyrektora Wydziału Kształtowania Środowiska. Poinformowała 

m.in., ze program usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Krakowa do 2032 

r. został opracowany na podstawie inwentaryzacji polegającej na spisie z natury obejmującym 

wskazanie miejsc występowania wyrobów azbestowych na terenie Miasta Krakowa, ich 

ilości, rodzaju, a także określenie stopnia pilności usunięcia.  

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr CX/1666/14 w 

sprawie  przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta 

Krakowa do   2032 r. (druk nr 357). 

 Komisja w obecności 10 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,3 „wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt  uchwały. 

(Opinia Nr 20/2015 z 22 czerwca 2015r.). 
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Ad.4 

Sprawy bieżące. 

 

W sprawach bieżących Przewodniczący Komisji  poruszył następujące sprawy: 

- remont torowiska przy ul. Dworcowej, 

-remont ulicy Igołomskiej, al.29 Listopada. 

 

 

Ad.5 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

16.00 zamknął posiedzenie.                                                         

                                                                                            

             

        

 

        Przewodniczący Komisji            

                  

         

        Edward Porębski 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


